

## Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2019-07-14

- § 1 Mötets öppnande  
Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet.
- § 2 Mötets justerare  
Till mötets justerare valdes Jenny Wallin och Tomas Scott.
- § 3 Östersunds kommun kommer att satsa på handboll nästa säsong vilket gör att träningstider och matchtider minskar i Torvalla Sporthall.  
Gunnar kommer att få ta ansvar för att stämma av tider/hallar för damlagets matcher nästa säsong.
- § 4 Gunnar och Martin har gått igenom alla tjej/damspelare F04/Utvecklingslaget/damlaget och i nuläget finns det inte underlag för att spela i tre serier nästa säsong. Idé om hur träningsgrupper/träningstider ska hanteras för dam/tjej diskuterades.  
Herrarna kommer att ha 2 träningsgrupper, men spela i 3 serier.
- § 5 Ledarmiddag kommer att vara den 29 juli kl 18.00
- § 6 Kickoff 17-18 augusti, en deltagaravgift kommer att vara 100 kr/dag. Jenny kollar upp vilka som kan hjälpa till denna helg med mat, handling osv.  
Pär kollar med tränarna om upplägg på pass under helgen.  
Tomas kan ev vara med och prata om vad som krävs av spelarna, avgifter/jobb osv.  
Under helgen kommer det att finnas kläder från Stadium för utprovning.
- § 7 Årsmöte kommer att hållas 18 augusti i Valla, direkt efter kickoffen.  
Tomas har lagt ut en nyhet/mail om detta till alla medlemmar.  
I kallelsen uppmanar vi att få in förslag på nya styrelsemedlemmar.
- § 8 Föreningsdag 20 september och i samband med det ska ett föräldramöte hållas.
- § 9 Jemtland Innebandy har fått förfrågan om att delta i en gymnasieässa den 11 september kl 8.30-15.00. Detta ska vi försöka vara med på.  
Eventuellt kommer JIB även att ställa ut på en minimässa på Jämtkraft Arena den 14 september. Den hålls i samband med att ÖFK möter Kalmar FF.
- § 10 Jemtland Innebandy har fått förfrågan om att vara den innebandyförning som hjälper till att ordna med innebandyn i Special Olympics som ska hållas i Östersund/Åre 2021.  
En förberedande turnering kommer att hållas i januari 2020 i Östersund.  
Detta vill vi vara med på och vi bollade några namn som skulle kunna vara projektledare för detta.  
Ett informationsmöte kommer att hållas den 15 augusti 8.30-11.00 och sedan kommer det att vara ett stormöte den 27 augusti kl 18.30-20.00.

- § 11 Genomgång av det förslag på budget som finns för nästa säsong gjordes. Pär kommer även att maila ut det förslaget i styrelsen så att alla kan titta ännu närmare på det.
- § 12 Uppdatering gjordes på hemsidan gällande medlemsavgifter och träningsavgifter. Avgifterna blir samma även nästa säsong, men årtalen på de aktiva justerades.  
**Match- och licensavgifter säsongen 2019/2020 - utöver medlemsavgiften**  
Seniorer: 2600 kr  
Gymnasieelever i senior/juniorlag: 1600 kr  
P/F 04-06: 1200 kr  
P/F 07-08: 900 kr  
P/F 09-11: 600 kr (seriespel)  
P/F 09-12: 400 kr (ej seriespel)  
Herrar/Damer Motionsverksamhet: 300 kr
- Familjerabatt - max 3200 kr per familj inklusive medlemsavgift, gäller ej Seniorer.  
Medlemsavgift faktureras via Billogram. Betalning via denna underlättar klubbens administration. Viktigt att rätt OCR-nummer anges vid betalning!!  
För att försäkringar ska gälla behöver avgiften betalas innan första träningen för säsongen.
- § 13 Datum för nästa möte 11 augusti om det kommit in några förslag inför årsmötet.
- § 14 Mötet avslutades

---

Ordförande, Pär Malmrot

---

Mötets sekreterare, Malin Flodin

---

Mötets justerare, Tomas Scott

---

Mötets justerare, Jenny Wallin